

7D6N

NEPAL SCENIC LEISURE TOUR

**NPLSLT-7D****PACKAGE HIGHLIGHTS :-**

- ☒ Experience Nature & Beauty of the Himalayas
- ☒ Ancient temples, monasteries
- ☒ Museums and Government Institutions
- ☒ Experience Local culture of native tribes.
- ☒ Scenic landscapes.
- ☒ Visit to pristine lake & villages
- ☒ Lakes & Annapurna ranges in Pokhara
- ☒ Great view of Mt Everest from Nagarkot
- ☒ Visit UNESCO Heritage sites in Kathmandu

PACKAGE INCLUSIVE :-

- ☒ 6 Breakfast / 5 Lunch / 5 Dinner
- ☒ 3 Night Stay at 4* Kathmandu
- ☒ 2 Night Stay at 4* Pokhara
- ☒ 1 Night Stay at 4* Nagarkot
- ☒ Tours & Transfer as per itinerary
- ☒ English Speaking Guide
- ☒ Admission fee / National Park Permit as per itinerary

PACKAGE EXCLUSIVE :-

- ☒ Guide/Driver Tipping USD 6 per Pax per Day
- ☒ Personal Travel Insurance
- ☒ Incidental Bill or Other Personal Expenses
- ☒ Nepal Visa (USD 30)

DAY 1 : SINGAPORE - KATHMANDU*(Meal On Board)*

Upon arrival Kathmandu, our staff will welcome you and transfer you to your hotel.

[Hotel: Ramada Encore Kathmandu or similar](#)

DAY 2 : KATHMANDU*(Breakfast / Lunch / Dinner)*

Visit **Kathmandu Durbar Square (an ancient royal palace)**, the house of the Living Goddess Kumari, and the 2,500-year-old Swayambhunath Temple located on a hilltop.

After lunch, in the afternoon, we will proceed to visit **Boudhanath Stupa**, the largest stupa in Asia and a UNESCO World Heritage site.

After dinner, you can stroll along the bustling streets of **Kathmandu city center**.

[Hotel: Ramada Encore Kathmandu or similar](#)

DAY 3 : KATHMANDU - POKHARA (Fewa Lake & Mt. Annapurna Range)*(Breakfast / Lunch / Dinner)*

After breakfast, enjoy a **scenic drive to Pokhara**, located 200 kilometers west of Kathmandu. The journey takes approximately 5-6 hours. Pokhara, the second largest city in Nepal, offers stunning views of some of the most beautiful Himalayan panoramas in the world, along with the **picturesque Fewa Lake**. We will proceed for an **hour boat ride** at Fewa Lake within walking distance from hotel.

[Hotel: Hotel Barahi Pokhara or similar](#)

DAY 4 : POKHARA - SHARANKOT - POKHARA*(Breakfast / Lunch / Dinner)*

Wake up early for a **short drive to Sarangkot** to witness the sunrise. Sarangkot, situated on a hillock at an elevation of 1,500 meters above sea level, offers spectacular views of the sunrise over the snowcapped mountains. **(If you wish to experience hiking, a one-hour mini trek to the second hilltop can be arranged.)** Return to the hotel for breakfast.

After breakfast, enjoy a half-day tour of **Pokhara Valley**, known as the "Magic Land" of Nepal. Visit the **Lakeside village, Devi's Fall, Mahadev Gupteswor Cave**, and a **Tibetan refugee camp**. Here, you can experience the Tibetan way of life, especially by observing women knitting handmade carpets, renowned for their exceptional quality.

[Hotel: Hotel Barahi Pokhara or similar](#)

DAY 5 : POKHARA - KATHMANDU*(Breakfast / Lunch / Dinner)*

After breakfast, depart for Kathmandu. You can either take a domestic flight (**optional, USD 150**) or travel by coach.

Upon arrival in Kathmandu, check into the hotel. After a short rest, we will visit **Patan Durbar Square**, an ancient royal palace of Patan, renowned for its magnificent display of Newari architecture. The square is filled with temples,

particularly from the Malla period (14th to 18th centuries), with significant contributions from King Siddhinarasingh Malla.

In the evening, you will have free time for leisure and shopping.

[Hotel: Ramada Encore Kathmandu or similar](#)

DAY 6 : KATHMANDU - NAGARKOT*(Breakfast / Lunch / Dinner)*

After breakfast, we will drive to the **Hill Station of Nagarkot**, situated at 2300 meters above sea level. This picturesque location offers a stunning view of the sunset, and on a clear day, you can see Mount Everest.

In the evening, enjoy the sunset over the Himalayas at Nagarkot. Dinner and overnight stay will be in Nagarkot.

[Hotel: Nagarkot Mystic Mountain or similar](#)

DAY 7 : NAGARKOT – KATHMANDU – SINGAPORE (Breakfast)

Enjoy the **sunrise view** from your resort room balcony, with all rooms offering vistas of the sunrise and the mountains.

After a leisurely breakfast at the resort, we will drive for 1 hour to Kathmandu Airport and fly back to Singapore.

NOTE: For early flight arrival on day 1

If time allows, you can visit the local market. **Dinner** will be provided before transfer to hotel.

NOTE: For late flight departure on day 7

We will check out the resort at 12 noon before we drive back to Kathmandu for a final shopping before the transfer to the Airport

REMARKS: The Company reserves the right to alter tour itineraries, travel arrangements and accommodation due to Unforeseen changes, weather conditions, Vaccinated Travel Lane rules and PCR procedure.

Sequence of itinerary is subject to change without prior notice. In the event of discrepancy between English and Chinese itineraries, refer to the English version itinerary.



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: **NZTA**

OUR OUTLETS:



f wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

七天六晚

尼泊尔风景休闲之旅



NPLSLT-7D

配套亮点:-

- ☑ 体验喜马拉雅山脉的自然与美景
- ☑ 探索古老的寺庙、修道院、博物馆和政府机构
- ☑ 体验当地部落的本土文化
- ☑ 欣赏风景如画的山水
- ☑ 参观原生态的湖泊和村庄
- ☑ 在博卡拉欣赏湖泊和安娜普尔纳山脉的壮丽景色
- ☑ 从纳加阔特欣赏壮丽的珠穆朗玛峰景色
- ☑ 参观加德满都的联合国教科文组织世界遗产地

配套包含

- ☑ 6早餐 / 5午餐 / 5晚餐
- ☑ 住宿3晚在加德满都4星级酒店
- ☑ 住宿2晚在博卡拉4星级酒店
- ☑ 住宿1晚在纳加阔特4星级酒店
- ☑ 根据行程安排的景点和接送
- ☑ 英语导游
- ☑ 根据行程安排的门票/国家公园许可证

配套不包含

- ☑ 导游/司机小费：每人每天6美元
- ☑ 个人旅行保险
- ☑ 杂费或个人消费
- ☑ 尼泊尔签证费(30美元)

第一天：新加坡 - 加德满都

(机上用餐)

抵达加德满都后，我们将迎接并接送您到酒店。

酒店：加德满都泰美尔温德姆华美达安可酒店或同级别

第二天：加德满都

(早餐/午餐/晚餐)

参观加德满都杜巴广场(古老的皇宫)、活女神库玛丽之家以及坐落在山顶上的有着2500年历史的斯瓦扬布纳特寺庙。

午餐后，下午我们将前往参观博达哈大佛塔，亚洲最大的佛塔，也是联合国教科文组织世界遗产地。

晚餐后，您可以漫步于加德满都市中心繁华的街道上。

酒店：加德满都泰美尔温德姆华美达安可酒店或同级别

第三天：加德满都 - 博卡拉 (湖泊与安娜普尔纳山脉)

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，乘坐风景优美的车程前往博卡拉，位于加德满都以西200公里，行程大约需时5-6小时。博卡拉是尼泊尔的第二大城市，提供世界上一些最美丽的喜马拉雅山全景，以及风景如画的费瓦湖。我们将步行至酒店附近的费瓦湖，进行一个小时的划船。

酒店：博卡拉巴拉希酒店或同级

第四天：博卡拉 - 萨兰科特 - 博卡拉

(早餐/午餐/晚餐)

清晨驱车前往萨兰科特观看日出。萨兰科特位于海拔1500米的小山丘上，可欣赏雪山日出美景。(如有兴趣，可安排1小时徒步到第二个山顶。)返回酒店享用早餐。

早餐后，享受博卡拉谷地的半日游，这里被称为尼泊尔的“魔幻之地”。参观湖滨村、戴维瀑布、马哈德夫古普特斯沃洞穴和藏族难民营。在这里，您可以体验藏族生活，尤其是观看妇女编织享誉世界的手工地毯。

酒店：博卡拉巴拉希酒店或同级

第五天：博卡拉 - 加德满都

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，启程前往加德满都。您可以选择乘坐国内航班(自费150美元)或乘坐巴士。抵达加德满都后，入住酒店。稍作休息后，我们将参观帕坦杜巴广场，这是帕坦古老的皇宫，以其壮丽的新阿里建筑风格而闻名。广场上有许多寺庙，尤其是马拉时期(14至18世纪)的寺庙，由国王悉德纳尔辛格·马拉大力修建。晚上自由时间进行休闲和购物。

酒店：加德满都泰美尔温德姆华美达安可酒店或同级别



第六天：加德满都 - 纳加阔特

(早餐/午餐/晚餐)

早餐后，我们将驱车前往海拔2300米的山站纳加阔特。这个风景如画的地方可以欣赏到壮丽的日落景色，天气晴朗时还能看到珠穆朗玛峰。

晚上，在纳加阔特欣赏喜马拉雅山的日落美景。晚餐和住宿在纳加阔特。

酒店：纳加阔特神秘山酒店或同级

第七天：纳加阔特 - 加德满都 - 新加坡

(早餐)

在酒店房间阳台上欣赏日出美景，所有房间均可观赏日出和山景。

在酒店享用悠闲的早餐后，我们将驱车1小时前往加德满都机场，飞回新加坡。

注意：第一天如果早班机抵达

如果时间允许，您可以参观当地市场。还将提供晚餐，然后送至酒店。

注意：第七天如果晚班机出发

我们将在中午12点前办理退房手续，然后驱车返回加德满都进行最后的购物。

备注：本公司保留因不可预见的变化、天气状况、疫苗接种旅行通道规则及PCR程序等原因更改旅游行程、旅行安排和住宿的权利。

行程顺序如有变动，恕不另行通知。若中英文行程有差异，请以英文版行程为准。



WTS travel

TA 00637

CALL US NOW 6466 8558

OUR OUTLETS:



wtstravel

+65 9116 6994

wtstravelsg

wtstravel.com.sg

enquiries@wtstravel.com.sg

Our Awards: SINGAPORE QUALITY CLASS A member of: NZTA